
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 349
Hvis regeringens ambitioner om en velfærdslov føres ud i livet fra år 2022 med afsæt i
ressourceforbruget i 2021 som baseline, hvor stor en gennemsnitlig vækst i antallet af of-
fentligt beskæftigede lønmodtagere pr. år vil en sådan lov give anledning til? Spørgsmålet
bedes besvaret under forudsætning af, at der ikke sker en yderligere udlicitering af opga-
ver til private leverandører. Væksten i antallet af offentligt beskæftigede lønmodtagere
bedes opgjort for delperioderne 2022-2025, 2025-2030, 2030-2035 og 2035-2040.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Samira Nawa (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Samira.Nawa@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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